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GotoMeeting

Aanwezig:
EEEEET

Schriftelijke input;

Aan de agenda wordt een mail reactie vanuit de taskforce DOBC en de DPIA toelichting
toegevoegd. Het verslag van het vorige overleg wordt ongewijzigd vastgesteld.

koppelt terug uit het voorzittersoverleg
. Opnieuw is aandacht gevraagd voor de

monitoring van de

app. IERECIs
hiervoor nu de verantwoordelijke. De afspraak

met de minister volgende week is gepland. De introductie van de app is uitgesteld; de

app is klaar nu nog stroomlijnen met de GGD.

EEEZN licht het verloop van de labtest toe. Heeft veel informatie opgeleverd die nu

wordt omgezet in een rapportage met adviezen over 0.a. design en communicatie naar

doelgroepen (geprioriteerd). De extra tijd door later lanceren van de app is prettig voor

het verfijnen van de app en de communicatie. Ook de GGD is nog niet goed aangesloten.
Woensdag is de veldtest gestart. De rapportage van de labtest zal met de taskforce

worden gedeeld; de rapportage is als het goed is vrijdag (morgen) klaar. De taskforce

zal dit volgende keer bespreken op meta niveau.

De monitoringsplannen worden ook in de begeleidingscommissie nog onvoldoende

bevonden. Om dit verder te brengen zalBCE oo" het volgende overleg

uitgenodigd worden om dit onderdeel te bespreken. De communicatielijnen vanuit VWS

zijn voor de taskforce niet duidelijk in beeld; hiervoor zal weer aandacht gevraagd
worden bij VWS communicatie (actieBER
Er is overleg met het design/bouwteam. Een besmetting doorgeven met de app is lastig
(usability). Voor de taskforce gedragswetenschappen is de aansluiting van de BCO-

adviezen aan de app adviezen belangrijk. Meldingen van de app moeten de gebruiker
goede handelingsperspectieven geven en de afhandeling van de app meldingen moet

ook goed ingericht worden (evt. landelijk) zodat de communicatie eenduidig zal zijn en

aansluit bij de verdere BCO processen (eventueel digitaal).

De ontwikkeling van de app is een multidisciplinaire aanpak waarbij afstemming met de

DOBC en BC van belang is; het voorzittersoverleg is hiervoor nuttig. Bij eventuele

discussies kunnen we hier mensen onderling voor uitnodigen om de diverse taken en

rollen goed met elkaar af te stemmen.

De DPIA is toegelicht en het stuk zal worden opgevraagd (actie [JEREZ

wvTTK; [JEEZ stelt voor de ervaringen met de app te bundelen.

15546


